
Styrelsemöte i ÖSF den 14/6-2018 

Närvarande: 

Ingvar Carlsson 

Henrik Karlsson 

Lars-Göran Lantz 

Dag Almkvist 

Mårten Garner 

Stefan Andersson 

 

§1 Ingvar öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2 Föregående protokoll (februari) gicks igenom och Godkändes. Årsmötesprotokollet 
gicks igenom och avvaktar justeringsmännens påskrift, några stavfel upptäcktes samt 
precisering av ansvarsfriheten behöver fixas till.  Det konstituerande mötesprotokollet 
gicks igenom och godkändes. 

§3 Ekonomirapport: 

 Vi har i dagsläget 100261 kronor varav 25261 på postgirot samt 75000 på banken. 
Föregående år samma tidpunkt var behållningen 196570 kronor, avvikelse åren 
emellan var att då hade 5 klubbar betalt in 33050 kronor i medlemsavgifter som i 
dagsläget ej är fakturerade från ÖSF. Sålunda är behållning jämfört med föregående år 
sämre, en del av detta är de ökade utgifterna vi hade vid föregående års ökning av 
schack4:an, skillnaden mot föregående år har dock stärkts med 12000 jämfört med 
februari. Vi inväntar också bidrag från Region Östergötland där förbundet detta år 
betalar ut 30% jämfört med 50% föregående år, detta kommer att stärka ÖSF kassa. 
Ökningen i schack4:an kommer vi först se resultat av vid bidrag utbetalning under 
hösten 2019. 

 Diskussion angående medaljer till schack4:an fördes och Mårten har kollat runt en del 
och det verkar som vi kan kapa de kostnaderna med 30% vilket skulle motsvara ca 10-
15000. Mårten fick i uppdrag att fortsätta undersöka detta, bl.a. genom kontakt med 
kansliet för att se om de betalar för mycket. 

§4 Medlemsregistrering, rapport m.m. 

 Mikael är nästan klar med registrering av årets schack4:or, några få återstår (kommer 
vara klart före den 21/6).  

 GDPR: SSF har ansvar för det centrala systemet och så länge vi enbart använder detta 
behöver vi inte göra något mer i denna fråga. 

§5 Schack4:an 2017/18 rapport samt fortsättning 

 Årets distriktsfinal visade på en klar ökning 657 mot föregående års 555 deltagare. 



 Årets inbjudan kommer skickas ut med brev direkt, föregående års försök med kontakt 
av gamla lärare gav inte önskat resultat vad gäller anmälningarna, de tog dock mycket 
bra fart när brevet gick ut. 

 Vi kommer fortsätta arbeta med att erbjuda klasserna önskemål om för- eller 
eftermiddagspass på distriktfinalen för att få med så många som möjligt, detta år var 
det dock rörigt med anmälan till finalen. 

 Vi skall jobba på att få snabbare utskick till distriktsfinalen i år, den kom lite sent 
2017/18. Diskussioner fördes också angående att senarelägga finalen igen då vi inte 
fått önskat utfall med ungdomar till de vanliga träningstillfällena hos klubbarna som vi 
hoppats på med en tidig final på våren.  Vi kom slutligen fram till att lägga finalen den 
2 mars 2019. 

 Det största problemet i år var att vi har för få ledare till schack4:an, Nils-Gustav 
Renman (schack-08) har meddelat att han kan ta en större andel klasser i Norrköping 
vilket är mycket välkommet. Ingvar och övriga styrelsen tar diskussioner med 
klubbarna om fler ledare bl.a. kommer Ingvar prata med Jostein i Schack-08. Även 
Skärblacka kommer arbeta hårdare med att ta fler klasser i den delen av distriktet. 

 Arbete med att alla klubbar försöker få fram minst 1 ny ledare för schack4:an.  

Målsättning för kommande schack4.a är 3 besök i varje klass varav 2 före 
kommunfinalerna som hålls i slutet november eller början av december. Kvalificering 
till riksfinalen ger ytterligare 3 besök innan denna. ÖSF betalar ut bidrag för klassbesök 
som utförs upp till denna nivå om fler besök görs så är det trevligt men kommer ej 
ersättas av ÖSF. 

Ingvar gör en skrivelse ”Upprop om ledare” som Fredrik mailar ut till ÖSF:s 
medlemmar. 

Resultat från årets schack4:an riksfinal: Grebo 11, Oxelbergsskolan 23, Haga 4C 67, 
Rimforsa 4B 78, Rimforsa 4A 89, Råssla 4C 97, Råssla 4B 104, Råssla 4A 110, Åbymo 4B 
112, Änggårdsskolan 4B 117. Totalt ställde 127 klasser upp i riksfinalen. 

Ett frågetecken som dykt upp är lokal till nästa års distriktsfinalen, Ljunkan är t.ex. inte 
tillgänglig för Svenska Cupen då det skall lagas mat inne i stora matsalen, vi 
undersöker detta och vid behov börjar vi tidigt leta annan stor lokal. 

Schack4:an -mästaren genomfördes med 57 deltagare. 

§6 Lägerbidrag: 

Vi diskuterade lägerbidrag och beslut togs att betala ut 1000 kronor i bidrag till de som 
åker på läger dock högst 5000 totalt från ÖSF. Om fler deltager på läger kommer de 
5000 att fördelas jämnt mellan de sökande. I dagsläget finns det kännedom om 2 
deltagare. 

  

§7 Jobbtorget Mikael Karlsson: 

Mikael jobbar på bra med de uppgifter han fått och vi räknar med att han kommer 
utföra samma uppgifter åt oss som föregående säsong. 



§8 Spelprogram 2017/18 rapport samt plan inför 2018/19 

 Snabbschacks-DM genomfördes i Skänninge med 7 deltagare. 

 Fredrik gör förslag på kommande säsongs spelprogram. Följande punkter är klara: 

15 september 4-distriksmatchen Fredrik fixar inbjudan och mailar ut till förbunden 
före sommaren, LASS fixar personal, Mårten fixar lokal samt pokal. 

2 mars Distriktsfinal schack4:an. 

§9 Region Östergötland 

 Ansökan är inskickad och ÖSF ansöker om bidrag för 736 ungdomar, föregående års 
ansökan 767 stycken.  

 Konferens kommer genomföras den 19/6 och Ingvar kommer anmäla sig. 

§10 SSF:s kongress 

 Till ombud utsågs Henrik Karlsson (2 röster) och Mårten Garner (1 röst). 

 Styrelsen proposition ang. höjning av medlemsavgiften med 40 kronor stöds av ÖSF 
med samma tankar som föregående års diskussion ang. bland annat en starkare 
ekonomi i SSF. 

 Val av ordförande diskuterades och ÖSF har beslutat hur man avser att använda sina 
röster 

§11 Skolschackklubbar: Inga nya ansökningar om medlemskap har kommit in till dags dato. 

§12 Övriga frågor: 

 Inga frågor anfördes. 

ÖSF överlämnade en gåva till Ingemar Eriksson (Långvarig tidigare ordförande i ÖSF) 
angående hans 80-årsdag. 

§13 Nästa möte: Onsdagen den 5/9 2018 kl. 18:30 i LASS klubblokal. 

§14 Ingvar avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

  


